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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №22

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 08.09.2020г. от 10:00 часа

Днес, 08.09.2020г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК ОКНКМ.
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 13 общински 
съветници поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието, като го подложи 
на гласуване.

Общо гласували: 
в т.ч.:

13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

Комисията подкрепи проекта за дневен ред с 13 гласа “за”.

По т. 1 от дневния ред:
Доклад с вх. № СОА20-ВК66-6831/ 20.08.20 г. с вносител: Йорданка Фандъкова - кмет 
на Столична община.

Г-н Дончо Барбалов, зам.-кмет на Столична община, представи пред комисията отчета 
за касовото изпълнение на бюджета за 2019 г., който след одит и одобрение от страна на 
Сметната палата в края на месец август 2020г. е получил най-висока оценка. През 2019г. 
приходите на Столична община са милиард петстотин и тридесет и един милиона лева 
от тях четиристотин деведесет и два милиона лева са държавни трансфери (основната 
част, от които са свързани с разходи на сектор “Образование”), седемстотин и три 
милиона лева са общо приходите. В разходната част е включено изпълнението на 
капиталовата програма на стойност четиристотин тридесет и осем милиона и 
седемстотин хиляди лева.



Г-н Калоян Паргов изказа желание следващият общински бюджет да отбележи 
подобряване качеството на образованието. Г-н Калоян Паргов заяви, че няма да подкрепи 
касовото изпълнение на бюджет 2019 г.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

13

За 7

Против 3

Въздържали се 3

1. Г-жа Малина Едрева - за
2. Г-н Борислав Бориславов - за
3. Г-н Димитър Антов - за
4. Г-жа Албена Кръстева - против
5. Д-р Антон Койчев - за
6. Г-н Веселин Калановски - въздържал се
7. Г-жа Грети Стефанова - въздържал се
8. Г-н Димитър Вучев - за
9. Г-н Диян Стаматов - за
10. Г-н Иван Виделов - против
11. Г-н Калоян Паргов - против
12. Г-н Михаил Паргов - въздържал се
13. Г-н Симеон Колев - за

По т. 2 от дневния ред:

Доклад с вх. № СОА20-ВК66-5779/1/ 20.07.20 г. относно: План за действие за 2020 г. 
към Стратегия за достъпна среда за всички на територията на Столична община 2018 — 
2022 г. с вносител: Албена Атанасова - зам.-кмет на Столична община.

Г-жа Вяра Петрова, началник отдел на “Интеграция за хора с увреждания, програми и 
проекти” към дирекция “Социални дейности”, представи пред комисията плана за 
действие за 2020 г. като посочи, че стратегията обхваща архитектурна достъпност на 
градска среда със статут на общинска собственост, общински градски транспорт и 
транспортни услуги и информация в достъпна форма за предоставяни общински услуги 
както и че самата стратегия не предвижда отпускане на финансиране за предприетите 
мерки. Изготвянето на плана за действие спазва принципа на включване на обекти и 
мерки, за които има вече осигурено финансиране.

Г-н Веселин Калановски отправи питане каква е логиката планът за действие за 
конкретна година да бъде одобрен през септември месец?

Г-жа В. Петрова уточни, че закъснението се дължи на изиксването за актуализиране на 
бюджета на Столична община поради пандемията от КОВИД-19.



Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

1. Г-жа Малина Едрева - за
2. Г-н Борислав Бориславов - за
3. Г-н Димитър Антов - за
4. Г-жа Албена Кръстева - за
5. Д-р Антон Койчев - за
6. Г-н Веселин Калановски - за
7. Г-жа Грети Стефанова - за
8. Г-н Димитър Вучев - за
9. Г-н Диян Стаматов - за
10. Г-н Иван Виделов - за
11. Г-н Калоян Паргов -
12. Г-н Михаил Паргов - за
13. Г-н Симеон Колев - за

По т. 3 от дневния ред:

Доклад с вх. № СОА20-ВК66-5890/ 20.07.20 г. относно: Промяна на бюджета на 
Столична община за II- ро тримесечие на 2020 г. с вносител: Дончо Барбалов - зам,- 
кмет на Столична община

Г-жа Марияна Симеонова, дирекция “Финанси”, представи доклада за изменение на 
бюджета на Столична община на база на реално постъпилите приходи от всички 
структури на СО пред комисията.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

13

За 7

Против 3

Въздържали се 3



1. Г-жа Малина Едрева - за
2. Г-н Борислав Бориславов - за
3. Г-н Димитър Антов - за
4. Г-жа Албена Кръстева - против
5. Д-р Антон Койчев - за
6. Г-н Веселин Калановски - въздържал се
7. Г-жа Грети Стефанова - въздържал се
8. Г-н Димитър Вучев - за
9. Г-н Диян Стаматов - за
10. Г-н Иван Виделов - против
11. Г-н Калоян Паргов - против
12. Г-н Михаил Паргов - въздържал се
13. Г-н Симеон Колев - за

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито.

Изготвил:
Кос’ .ванова

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Бориславов иславов

Д|ими^ь|р^нтов


